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§6.1 Öppnande 
Malin Johansson Hälsade alla välkomna och öppnade mötet- 
 
§6.2 Dagordning 
Godkändes 
 
§6.3 Val av justerare 
Elaine Holappa valdes att justera protokollet. 
 
§6.4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks ej igenom och hänskjuts till nästkommande möte 
 
§6.5 Ekonomisk rapport 
PG 106467 SEK 
Antal medlemmar: 371 
 
§6.6 Skrivelser  
IN 
SBK Yvonne Brink, se bilaga till original protokoll 
Tobias Öiangen, se bilaga till original protokoll 
 
UT 
SBK Yvonne Brink, se bilaga till original protokoll 
SBK från  Avel och Hälsa gällande DCM 
Kjell Hugo Hansen, se bilaga till original protokoll 
 
§6.7 Rapporter 
Inget att rapportera 
 
§6.8 AU beslut 
6.8.1 Tillfälligt ökad kostnad av tidningen nr 3, HS beslutar att acceptera en höjd kostnad för 
porto för utgåva av nr 3 av tidningen. 
6.8.2 Exteriörbeskrivar utbildning, se bilaga till original protokoll 
 
§6.9 Nya frågor 
6.9.1 Sammanställning av dobermann födda i Sverige de senaste 10 åren att tillsända IDC 
och Dobermann Genome Project, HS beslutar att Christina Persson är ansvarig att ta fram 
detta underlag. 
 
 
§ 6.9 Övriga frågor 



5.9.1 Diskussion om avelsrekommendationer för hundar som genomgått fullständig hjärt 
screening.Barbro Kamleitner deltog i diskussionen. 
-Frågor har ställts till SBK från Barbro Kamleitner och Madelene Dahlgren hur redovisningar 
av resultat från fullständig hjärtscreening bör utformas 
-Information från Finska Dobermannklubben och deras avelsrekommendationer gällande 
DCM delgavs. 
-Diskussioner om hur vi får fler att testa sina avelsdjur 
-Diskussion om att historiken på redovisningen bör finnas med,så man kan följa utvecklingen 
för varje hund och dess status. 
-Diskussion om resonemang vid rekommendationer vid val avelsdjur, ex. ej testade 
avelsdjur, testade avelsdjur men giltighetstid för resultatet är 3 år gammalt, EQ hundar i avel, 
avelsdjur med sjuka föräldrar/syskon etc. Behovet av genetiker som stöd i dessa frågor 
behövs. SDK kan i dagsläget inte ge några rekommendationer generellt, då varje parning 
och hund är högst individuell med olika aspekter vad gäller DCM. 
I dagsläget är det upp till uppfödaren att beakta risker med DCM i avelsarbetet. 
Tolkningen är den att det finns inget som hindrar att EQ testade hundar att användas i avel, 
enligt SKK’s grundregler. Detta skall konfirmeras av SBK/SKK. 
 
§6.10 Avslutning 
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